

10200 No. 5 Road Richmond, BC V7A 4E5 Phone (604) 275-1893 office.rcmbc@gmail.com www.rcmbc.ca

教牧同工 Pastoral Team

陳耀棠牧師/Rev. Y.T. Chan (主任牧師/Senior Pastor)

韋伯斯傳道/Pastor Michael Welbers (英語事工 English Ministry)

陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan (兼職同工 P/T Minister)

刘春妍傳道/Pastor Theresa Liu (國語見習傳道/Mandarin Ministerial Intern)

g	主日崇拜	
2	unday Worship	Sunday School
粵語 Cantonese	上午 10:30am	上午 9:00am
國語 Mandarin	上午 9:30am	上午 11:00am
英語 English	上午 9:00am	上午 11:00am
兒童 Children	上午 9:30am	上午 10:30am
教會祈禱會 Prayer Meeting-	週三晚上	7:30pm Wed
粵語團契 Cantonese Fellowships		
	週二上午 10:00an	n Alternate Tue
(年長兄姊 Seniors)		
迦密團 Carmel	週五晚	上 8:00pm Fri
(50/60 後/plus)		
以勒專 Jireh	週五瞭	上 8:00pm Fri
(中年夫婦 Middle-age Co		·— · · · · · · ·
以諾專 Enoch	调日下午	12:30pm Sun
(青年夫婦 Young Couples		F Ouii
以馬內利團 Emmanuel		上 7:30pm Tue
(就業青年 Career)	~=-176.	sopiii 140
英語及兒童團契 English & (vships
Nehemiah (English Adult Fellowship) TBA		
Dunamis (College/Career 大學/就業青年) 週五晚上 8:00pm Fri		

Genesis/Levi (Grade 7-12 年級)

AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級)

國語團契 Mandarin Fellowship

週五晚上 8:00pm Fri

週五晚上 7:00pm Fri

週五晚上 7:10pm Fri

網上粵語主日崇拜

2020年11月22日上午11:00

本年度教會主題《連於基督,結果更多》

【崇敬讚美】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩 108:3-5〉	主席
讚美詩	⟨#76⟩	會眾
詩歌		領詩/會眾
祈禱/主禱文		牧者
【恭聆主道】		
讀經	〈賽:53:1-12〉	主席
證道	〈有誰信呢?〉	陳耀棠牧師
【回應神恩】		
詩歌	⟨#124⟩	領詩/會眾
奉獻禱告		主席
【主內相交】		
歡迎/報告		主席
同心讚美	〈榮耀歸神〉	會眾
祝福		牧者
殿樂		默禱敬拜

崇拜事工輪值		
	<u>本主日</u>	<u>下主日</u>
主席	區以恆	張建文
講員	陳耀棠牧師	陳甦靈傳道
司琴	譚陳寶賢	郭區以祺
領詩	區以恆	繆林司璘
影音	徐佳祥	徐佳祥

网上国语主日崇拜

2020 年 11 月 22 日上午 9:30 @ Zoom Meeting 本年度教會主題《連於基督,結果更多》

【口唱心和赞美上帝】

序乐		安静默祷
宣召	〈诗篇 113:1-3〉	主席
同心感恩		主席
会众赞美		会众

【虚心受教敬拜上帝】

读经	〈林前 15:35-58〉	Allen Wu
信息宣讲	〈荣耀的复活〉	刘春妍传道
回应诗歌	〈歌颂复活主〉	

【关怀互爱见证上帝】

奉献祷告	会众/主席
感恩代祷	陈苏灵传道
祝福	陈苏灵传道
三一颂	会众
安静默祷	会众
家事分享	陈苏灵传道

【崇拜后】主日学

崇拜事奉配搭		
主席 讲员 领诗 灯光影音	本主日 刘春妍传道 刘春妍传道 何形 张绍亮	下主日 张光裕 陈能儆牧师 许茉 张绍亮

周五国语团契节目

11月27日国语团契在 ZOOM 进行, 观看 Dr. Paul Stevens 的讲座《灵火在职场》7:45pm 开始。

EM Sunday Worship (Livestreaming) 9:30 am on Nov. 22, 2020

Church Theme 2020:

"ABIDING IN CHRIST,
BEARING FRUIT FOR HIM"

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship through Song:

Worship Team

Scripture Reading:

Colossians2:6-7

Worship Through the Word:

"Rooted in Christ"

Colossians2:6-7

Pastor Jim Graham

Worship through Song:

Worship Team

Benediction

Pastor Michael Welbers

Next Week November 29

Speaker: Pastor Michael Welbers

ANNOUNCEMENTS

- 1. Thank you for all your generous donations; this year we packed 60 Christmas shoe boxes and delivered them to the collection centre last Thursday. Before Christmas, they will give them to children in different countries.
- 2. The Deacons Board would like to extend our gratitude to Pastor YT Chan who has faithfully served in our church during the past year as the Transitional Senior Pastor. We are happy to inform everyone that Pastor YT has graciously accepted the Board's request to extend his contract with us from mid-November 2020 until the end of February 2021 to allow time for the 2021 Deacons Board to make plans for the new year. Please continue to pray for all members of the Board as they seek God's will together.
- 3. EM Livestreaming, In-Person Worship Services, Sunday School: We have started to resume Worship Services at church, with a new time at 9:30 AM. The English congregation is able to participate in the service through watching the Livestream on Youtube. Once the current restrictions by the Ministry of Health have been removed, we hope to gradually welcome people to come back in person, first by invitation (to test the new procedures), then by registration (for anyone). In addition, Sunday School for Grades 7-12 will then be using a combination of local/remote (i.e. in-person and Zoom) to accommodate students who are not yet able to return to the church building. Join us to pray for a lowering of new cases, for coordination with Sunday School, and for flexibility for all as we iron out the details and make adjustments along the way. Please contact the English Ministry Team (EMT) at rcmbc.emt@gmail.com with any questions.
- 4. Please also note that all in-person fellowship meetings are suspended until further notice.
- 5. Voice of Truth will be published on our website on November 23rd (Monday), we thank you for your contributions.
- 6. There is an opportunity for Child Dedication during our Dec. 20th Christmas Joint Worship. This is for parents to pledge with the whole church family to raise their child according to the teachings of the Bible and help the child grow in the grace of God. Parents interested in doing this, please register with Pastor Michael Welbers before Dec.13th.

教會事工

- 1. 感謝弟兄姊妹慷慨捐贈;本年共包裝了 60 個聖誕鞋盒,已於上星期四送往鞋盒收集站,他們會在聖誕前送到不同國家有需要的兒童。
- 2. 執事會感謝陳耀棠牧師過去一年在真理堂的忠心事奉。我們非常高興陳牧師願意延長他的任期,由十一月中伸延至明年二月底,好讓執事會能夠為明年好好計劃。請會衆多為執事會各成員禱告,讓大家能夠同心察驗神的旨意。
- 3. 教會英語崇拜已經開始進行網上現場直播, 時間已改為星期日早上 9:30 分. 英語會衆 依然能夠安坐家中同步與事奉人員一同參 與祟拜。由於疫情持續緣故,英語實體崇 拜計劃將暫緩至英語牧者有進一步宣佈。
- 4. 各團契實體聚會暫停至教會有另行通告。
- 5. 新一期真理之聲網上版將於 11 月 23 日(星期一)上載在教會網頁版,請下載閱讀,並且感謝大家踴躍投稿。
- 6. 12 月 20 日聖誕聯合崇拜將設立兒童奉獻禮,家長如欲按聖經教導養育兒女和把年幼兒女交在主的恩典中成長,並藉此邀請全教會為兒女之成長作守望及禱告,請於12 月 13 日前向陳耀棠牧師報名。